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Dia: dimarts 13 d’abril de 2021 

Hora: de 15.00 a 18.00 h 

Lloc: Teams 

Hi assisisteixen: 

Coordinador del Grau 

Coordinadora 1er curs 

Coordinadora 2n curs 

Coordinador 4t curs 

Coordinadora 5è curs 

Coordinador d’ PCA IV, PCA V, ACOES 

Coordinadora 6è curs 

Coordinadora i Secretària de Coordinació UDVH  

Coordinador UDPT 

Coordinador UDVH 

Coordinador UDSP 

Vicedegana de Docència,  de Qualitat i d’Avaluació 

Coordinador UDCMB 

Gestora acadèmica 

Estudiant de 1er curs  

Estudiant de 3er curs 

Secretari de la comissió 

 

Excusa la seva assistència: 

Coordinadora 3er curs 
 

No hi assisteixen: 

Coordinador UDGTP 

Estudiants de 2n, 4, 5è i 6è 
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INFORMACIONS I ACORDS 

 

Punt 1 Aprovació de l’acta de la reunió del dia 9 de març de 2021. Aprovada. 

 

 

Punt 2 Informació sobre la reforma del pla d’estudis 
 
El coordinador del Grau informa que: 
 
Pel que fa a l'autorització de recursos, finalment la vicerectora de Qualitat i 
Acreditació Acadèmica ens ha convocat el dia 20 d'abril. 
 
Pel que fa a les reunions de treball per acabar de polir els continguts, s'han fet les 
següents reunions: 
 
1) Reunió amb els professors i caps de departament responsables de les optatives 
pràctiques i el departament de Ciències morfològiques per tal d'unificar aquestes 
assignatures en 4: una assignatura a segon, una a tercer, una a quart, i una a cinquè. 
Hem demanat a l'OQD a veure si es pot posar en marxa el curs que ve, tot i que en 
principi neix a la reforma. 
 
2) Reunió amb els responsables d'assignatures de primer i segon que veuen afectat 
el creditatge (ja s'havia parlat en una altra CGM). Tenen fins al dia 15 d'abril per fer 
aportacions. 
 
3) Reunió per convertir crèdits d'assignatures OB en FB, de primer i segon, amb 
l'objectiu de complir la normativa de què hi hagi 90 crèdits de FB. 
 
Hi ha pendent una reunió amb tots els professors afectats de tercer curs (els que els 
canvia el creditatge i els professors d'Oncologia, assignatura nova). 
 
A principis de juny, el coordinador del Grau compta haver-se reunit també amb els 
de quart, cinquè i els de sisè. Un cop fetes totes les reunions, presentarà a les Juntes 
de les UDH la reforma tal com ha quedat, tal com demana el Coordinador del la UD 
Sant Pau. 
 
 

Punt 3 Seguiment de la incidència de la COVID a la Facultat. 
 
No consta que cap UDH hagi tingut problemes últimament, tot i que veiem que 
lentament, molt lentament, tornen a pujar els casos. 
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La coordinadora de 1er Curs es queixa que hi ha hagut manca d'informació sobre les 

vacunacions de primer curs. La gestora acadèmica explica que el Departament de 

Salut ha convocat directament als estudiants per fer la vacunació a partir del llistat 

que els hem enviat. Hi ha problemes per vacunar els estudiants que no tenien el NIE 

informat a la matrícula. 

 

Punt 4 Calendaris 2021: acadèmic, d’exàmens, de facultat i de rotacions. 
 

Es presenten els calendaris de Facultat i de Rotacions. Encara no estan aprovats, 

però hi ha consens, i no està previst que hi hagi canvis. 

 

El curs de la UAB comença el dijous 9 de setembre i el 7 de febrer, respectivament. 

Cada UDH decidirà quan comencen les classes i quan hi ha les presentacions.. 

 

Punt 5 Informe sobre l’assignació d’UDH 
 
La gestora acadèmica informa:  
 

El nombre total de places disponibles:  310 
El nombre total de places assignades ha estat de: 330 
El nombre de places reservades pel setembre és: 20 
El percentatge de distribució per preferències ha estat el següent: 
Primera preferència: 301 (97,09%) 
Segona preferència: 9 (2,9%) 

• Sant Pau (83 de 83) 
o     1a preferència: 79 (95,18%) 
o     2a preferència: 4 (4,81%) 

• Vall d'Hebron (108 de 108) 
o     1a preferència: 104 (96,29%) 
o     2a preferència: 4 (3,7%) 

• Germans Trias i Pujol (57 de 77) 
o     1a preferència: 56 (98,24%) 
o     2a preferència: 1 (1,75%) 

• Parc Taulí (62 de 62) 
o     1a preferència: 62 (100%) 

 
Ahir va acabar el període per demanar canvis. 
 

Punt 6 Accés per canvi d’estudis 
 
La gestora acadèmica informa de com ha anat el procés de sol·licitud: 
 
Accés per canvi d'estudis: 36 sol·licituds (3 places disponibles) 
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8 de Costa Rica 
5 de Cuba 
3 de Colòmbia 
3 d'Argentina 
3 del Perú 
2 Eslovàquia 
la resta variat 

Accés per canvi d’estudis espanyols: 73 (3 places disponibles) 
 
Encara estem rebent correus certificats abans que acabés el termini. 
 
Tenim taules establertes per la majoria d’universitats espanyoles d’origen. 
 
La resolució serà al voltant del dia 15 de juny. 
 

Punt 7 Informació sobre ACOES 
 
El coordinador d' PCA IV, PCA V i ACOES, informa que aquest any es farà una prova 
d'ACOES online conjuntament amb la resta de Facultats de Medicina catalanes 
(menys Girona i Vic). Així es va decidir per quòrum a la reunió de l'IES (Institut 
d'Estudis de la Salut). 
 
L'any passat la UAB va ser l'única universitat catalana que va fer una prova d'aquest 
tipus, participant en el simulacre de la Conferència de Degans. 
 
Aquest any les proves també seran online. 
 
El dimecres 26 de maig es farà la prova teòrica, recuperant el que hi havia preparat 
de fa dos anys que al final no es va fer. Serà un examen online d'opció múltiple. 
 
El dissabte 5 de juny es farà la prova pràctica. S'ha desestimat fer servir l'opció 
d'actors, era massa complicat en una videoconferència de més de 800 persones. Es 
farà un examen en moodle (de fora la facultat): es presentaran diversos casos clínics 
i les respostes seran obertes. S'avaluaran les mateixes competències que si es fes 
presencial, però no totes (per exemple, la comunicació amb els malalts). 
 
La preparació, el suport tècnic i l'avaluació aniran a càrrec d'una empresa externa 
(en aquesta CGM no es presenta el cost—no se sap—però es compta que tot i ser 
virtual no serà gaire més barat que el cost presencial). 
 
El CGM és partidari de fomentar en el futur que aquesta prova es limiti a la part 
pràctica, a la simulació. 
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Punt 8 Vídeo informatiu sobre el mètode estadístic per el TFG 
 
La coordinadora del TFG informa que un vídeo que ha fet un professor explica als 
estudiants com aplicar el mètode estadístic al TFG. Aquest vídeo s'ha passat a totes 
les UDH, és molt útil i redueix el nombre de consultes als epidemiòlegs. 
El posarem a la bibliografia del TFG el curs que ve. 
 

Punt 9 Torn obert de paraules. 
 
1-Increment de 60 noves places al Grau de Medicina a partir del curs que ve. 
 
Els estudiants expressen la preocupació per l'increment de 60 noves places del qual 
s'ha informat la web. Volen saber com s'ha pres aquesta decisió i de quina manera 
està previst que no es col·lapsin els hospitals, ja que normalment el problema és 
trobar places de pràctiques. 
 
El coordinador de la UDCMB expressa també la precupació perquè per a la unitat 
docent de Bellaterra encara és més complicat augmentar en 60 estudiants els 320 
que accedeixen cada curs. Això suposarà per exemple un quart grup de teoria, i una 
altra aula gran. Demana també que, a l'hora d'escriure notes de premsa com la que 
informava d’aquest increment, no s'ometi la UDCMB. Es queixa finalment de què la 
informació sempre els arribi per la premsa i no per canals interns (com el cas del 
brot de COVID de la Vila) 
 
El Coordinador del Grau respon que el dia 15 d'abril hi ha una Junta de Facultat en 
la qual està previst tractar aquest tema. Que de moment no sap res més, a part que 
l'increment de 60 estudiants s'aplicarà en dos anys. Per al curs vinent, només 30 
estudiants més. 
 
2-Calendari de docència del curs que ve: híbrid o presencial? 
 
L’equip de coordinació de la UDCMB expressa la preocupació per les informacions 
que falten per poder començarà fer els calendaris de docència que ja s'haurien de 
començar a preparar. A part de la incertesa sobre el nombre de grups que es 
programaran (d'acord amb la pregunta anterior), hi ha la incertesa de com estarà la 
pandèmia al setembre i quin tipus de docència es podrà planificar: híbrid, presencial, 
mantenir grups bombolla? S'han de tornar a programar totes les hores de pràctiques 
previstes o reduir-les com el curs passat. Totes aquestes preguntes haurien de ser 
respostes abans de començar a fer els calendaris. 
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La coordinadora de 1er curs pregunta a la Comissió de Grau si, des de la coordinació 
de la UDCMB, es pot prendre aquest tipus de decisions. 
 
Prèviament a la reunió, i responent a la nostra pregunta, la vicerectora de Qualitat i 
Acreditació Acadèmica, ens ha informat que hi ha prevista una Comissió d'Afers 
Acadèmics de la UAB el dimecres vinent en la qual s'informarà d'aquests temes. Però 
de moment no hi ha cap instrucció. La voluntat del vicerectorat és tornar a fer la 
docència presencial quan es pugui i que això dependrà de què la població estigui 
vacunada en un alt percentatge. 
 
Acceptant que pot ser que no hi hagi resposta immediata, el Coordinador del Grau 
recomana que es faci una programació flexible, que es pugui reconvertir a presencial 
o en línia segons les circumstàncies. 
 
La coordinadora de TFG suggereix que si tenim un registre de tots els estudiants 
vacunats aquest any ens podrem fer una idea de si podrem fer més o menys 
presencialitat. 
 
3-Proposta de solapar les assignatures de 2 en 2 des de principi de curs. 
 
La coordinadora de segon curs planteja que per simplificar els horaris de segon curs, 
seria útil agrupar les optatives de dos en dos, que la docència sigui simultània, i 
plantejar des del principi que els estudiants podran escollir només una assignatura 
de cada parella. La vicedegana recolza aquesta idea en el sentit que no pot ser que 
les optatives condicionin tot el calendari, i així ho fan altres facultats de la mateixa 
UAB. 
 
Una estudiant apunta que les optatives ja s'han solapat altres anys, però que els 
estudiants no estaven informats i que han hagut de canviar després de matrícula. La 
gestora acadèmica explica que els horaris sempre estan publicats abans de la 
matrícula, per tant sí que tenien la informació. 
 
El Coordinador del Grau conclou que la CGM no hi veu cap inconvenient, que millor 
que estiguin solapades per àrees i que s'informi clarament d'aquest solapament a la 
presentació d'optatives, per exemple. 
 
 
 
 
4-Vacunacions dels estudiants d’intercanvis IN 
 
La gestora acadèmica insisteix en un tema que no va quedar clar en l'anterior CGM: 
els estudiants d'intercanvis els hem de dir si han de venir vacunats o no. Demana 
resposta als coordinadors d'unitat docents. 
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Sant Pau (Coordinador del la UD Sant Pau). Els estudiants si no estan vacunats no 
toquen malalts. 
 
Vall Hebron (Coordinador de la UD Vall Hebron) Si podem intervenir en la decisió, 
que vinguin vacunats, així com als nostres estudiants els exigiran que vagin vacunats 
quan vagin a altres universitats. 
 
Tauli (Coordinadora de la UD Parc Taulí) Salut laboral de l'hospital ja no vacuna, ara 
se n'encarrega Catsalut. Potser no hi tindrem res a dir. 
 
UDCMB (Coordinador de la UDCMB): No oblidar als de primer curs, que tenen visites 
al CAP. 
 
Com a CGM recomanem demanar que estiguin vacunats i no oblidar els de 1r curs. 
 
 
 
5-Cita prèvia per la correcció d’exàmens 
 
El coordinador d’una assignatura de la UD del Taulí va demanar hora per corregir un 
examen realitzat abans de Setmana Santa. El servei encarregat d’aquesta correcció 
li va donar cita a finals del mes d’abril. Una vegada contactat amb els responsables 
de servei, s’ha solucionat aquest cas concret i també per casos futurs. 
 
 
 
 

 

  

A les 16.23 s’acaba la reunió, i com a secretari de la Comissió, signo aquesta acta. 

 

El secretari de la CGM. 


